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	Le 16 mars 2023

	
	
	

	BETWEEN:

Diana Hordo and Michael Hordo

Applicants

- and -

Arnold H. Zweig and Lawyers’ Professional Indemnity Company (LAWPRO)

Respondents
	
	ENTRE :

Diana Hordo et Michael Hordo

Demandeurs

- et -

Arnold H. Zweig et Assurance LAWPRO



Intimés

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to order transcripts from the court of appeal and for other ancillary relief is dismissed. The motion to add Lawyers’ Professional Indemnity Company (LAWPRO) as a party to the application for leave to appeal is granted without costs. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number M52833 (M52455), 2021 ONCA 893, dated December 15, 2021, is dismissed with costs to the respondent, Lawyers’ Professional Indemnity Company (LAWPRO), in the amount of $2,050.00.
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai pour commander des transcriptions de la cour d’appel et pour d’autres redressements auxiliaires est rejetée. La requête en vue d’ajouter Assurance LAWPRO comme partie à la demande d’autorisation d’appel est accueillie sans dépens. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro M52833 (M52455), 2021 ONCA 893, daté du 15 décembre 2021, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée, Assurance LAWPRO, au montant de 2 050,00 $. 
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J.C.C.
